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Referat af møde i bestyrelsen, Grundejerforeningen Rosendal.  
 
Mødedato: 8. maj 2025  
Mødested: Hanne, Mispelvej 4 Mødetid: 19:15 
 
1. Bestyrelsen konstituerer sig 

Formand: Mette 

Næstformand: Gitte 

Kasserer: Claus 

Referent: Hanne 

Bestyrelsesmedlem: Henrik  

Mette fortsætter med at være hovedpostkassemester og opdatere hjemmesiden.  

Opfrisker punktet om, at bestyrelsesmedlemmet for den enkelte vej husker at introducere tilflyttere 
til grundejerforeningen. Henviser til hjemmesiden og Facebooksiden, uddeler gerne folderen (ligger 
på hjemmesiden). 

Claus kontakter Spar Nord omkring kassererrollen.  

Kontingentopkrævning udsendes snarest.  

2. Opfriskning af foreningens vedtægter 
Kan ses på hjemmesiden.  

3. Kort orientering om hjemmesiden.  
Hjemmesiden er opdateret med punktet om grus vs. salt, der blev vedtaget på generalforsamlingen.  

4. Facebook: Hvem er tovholder?  
Gitte samt bestyrelsen er tovholdere.  

5. ”Vild-med-vilje” arealet. Der sås solsikker, når jorden er klar – forslag om løgplanter til efteråret. 

Mette har været i kontakt med team Vaks. Der sås solsikker og til efteråret sættes løg til efteråret, fx 
krokus.  

6. Fordeling af opgaver fra generalforsamlingen – hvem vil byde ind: 

• Fællesområdet Tjørnevej-Spiraeavej – hvad kan vi bruge området til? 
På generalforsamlingen blev vedtaget, at der skal arbejdes videre omkring brug af 
fællesarealet. Bestyrelsen er tovholder for, at der bliver udarbejdet et forslag, som skal 
bringes i spil på generalforsamlingen.  
Derfor skal nedsættes en arbejdsgruppe. Mette er formand og man skal henvende sig til 
Mette, hvis man ønsker at være med i gruppen. Send besked på:  
postmaster@grf-rosendal.dk 
 
Se også opslag på facebookgruppen Grundejerforeningen Rosendal.  
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• Mulighed for at etablere græsarmering til parkering ved Magnoliavej 

Første skridt i undersøgelse heraf er at kontakte Mariagerfjord Kommune, og høre om det er 
en mulighed.  

Henrik kontakter Mariagerfjord Kommune.  

• Købe legetøj til områdets legepladser. 
Henrik undersøger pris og mulighed for at anskaffe holdbart legetøj til legepladserne. Indtil 
da opfordrer bestyrelsen forældre/bedsteforældre til selv at medbringe legetøj til deres 
børn/børnebørn.  
 

• Asfalt: Til næste møde skal dette punkt behandles.  
 

7. Evt.:  Vilde katte 

Der er rigtig mange katte på Mispelvej. De fleste af dem er vilde katte. En beboer har haft kontakt til 
Kattens Værn. Hvis man opdager killinger, der ikke har ejer, opfordres man til, at Kattens Værn 
kontaktes.  

Hvis antallet af vilde katte bliver ved at stige, vil der på næste generalforsamling blive fremlagt 
forslag, om grundejerforeningen kan være behjælpelig med kontakt til Kattens Værn og 
omkostningerne herved.  

 

Næste møde: 4. september kl. 19 på Spiraeavej 5 

 

 

 


